

SUMARI

EDITORIAL

Editorial	2
Informació General	2
Ensenyamnet	3
La formación profesional en números	5
Informació Técnica	6
Joventut y societat	8
Falta aprendiz	9
El congrés de la joventut	12
Pssst....el ministerio	12
Informació cultural	13
Página literaria	14

Hem estat, gairabé sempre, apartats de qualsevol tipus de gestió pública, ja sigui a l'escola, a la fàbrica, al barri o bé al municipi. Per això avui s'ens fa tan difícil posar-nos d'acord tots plegats i endegar, així, la nostra tasca colectiva. S'entén en el nostre cas, el que fa referència a l'escola: la tan parlada i suada "participació estudiantil". Però, pensem que tot just ens trovem al principi d'un procés, d'un procés que com a tal no té n'hi ha de tenir un final prefigurat. I per tant, són més les contradiccions que aparentment ens poden frenar que no pas les que ens poden fer avançar amb rapides. Allò que diuen de "vísteme despacio que tengo prisa" pot estar molt encertat en el nostre cas. Podriem dir, també, que estem parrint un nou ésser i que aquest part, desgraciadament, s'ens presenta difícil. Però, no per això ens hem de desanimar, ni molt menys!

Ja savem que ningú ni enllot regalen res. Tot comporta un esforç i el hostre no és cap excepció. Aquest esforç, per nosaltres, ha d'ésser mutuo entre alumnes i professors malgrat que algunes vegades sembli que no coïncidim. Per que, companys, tots coneixem els perills d'aquest moment. Uns per les seves conviccions ideològiques, els altres pel seu "se-m'en-fotisme" ens poden portar a un desenllaç no massa afalagador. Aquest desenllaç no massa afalagador. Aquest desenllaç produït en aquests moments —el segon mes de curs— seria falta i podríem pensar que malintencionat.

Tot el nostre futur el tenim a les nostres mans. L'escola que tots, o gairabé la majoria, desitgem la tenim entre els dits i el dolent seria no saver-ne què fer-ne. Desperdiciar aquesta oportunitat —tot s'ha de dir: oportunitat aconseguida— seria quelcom que mai ens ho podríem perdonar i menys, savent que nosaltres ens seriem els responsables. No ens desanimem car tot just hem començat a caminar...

*

INFORMACIÓ GENERAL

LAS MEDIDAS ECONOMICAS

En el Núm. 718 de la revista "Triunfo", aparece un artículo haciendo referencia a Información General. "La política de estabilidad

económica del Gobierno Suárez octubre de 1976". Como los puntos que en el mismo se abordan, guardan una estrecha relación con lo que se ha denominado "jornada de lucha contra las medidas económicas" convocada para el día 12 de Noviembre, y que de alguna forma hemos vivido en nuestra escuela, es importante resaltar la repercusión que las mismas tienen sobre nosotros.

1.— POLITICA DE RENTAS

Para el buen funcionamiento de cualquier economía, la renta total de un país debe estar repartida proporcionalmente a las personas que conviven en el citado país.

En el caso concreto de nuestro país, ello no se cumple, ya que el 12 por cien de la población española percibe el 23 por cien de la renta total. Lo cual equivale a decir, que estas personas privilegiadas, poseen una renta 20 veces superior a la "renta per cápita" española.

Las partes más importantes de esta política de rentas son:

a/ Se ha anulado prácticamente la negociación entre patronos y trabajadores en materia salarial (convenios colectivos), decretando el Gobierno 10 días como plazo máximo de negociación. Si al llegar al décimo día, no se ha establecido una conformidad entre ambas partes, el Ministerio de Trabajo se pronunciará sobre la negociación, aplicando el coeficiente de incremento de la vida (elaborado por el Instituto Nacional) de el cual no se asemeja a la realidad vivimos.

b/ Por otra parte, la huelga se sigue considerando como ilegal y por consiguiente se halla salvajemente reprimida.

Esta situación se agrava más, tenemos en cuenta que la libertad sindical no existe todavía. Desgraciadamente el trabajador no tiene derecho a poseer un sindicato que le respalte y defienda de sus propios intereses de clase.

Pero el fondo de la cuestión, es otro y éste es eminentemente político. ¿Por qué?

Estamos en una época, que no pretenden implantar una democracia que posee de todo menos debida democrática. Esta antideocratia se conoce por el nombre de "reforma política", cuya única finalidad radica en ofrecer una impresión interna externa de buena voluntad por parte del Gobierno, para poder salir de una crisis que ellos mismos han provocado.

PAVE

PROMOCIÓN MATERIAL
ASESORAMIENTO EDUCATIVO

Al seu servei. - A su servicio.